



Stockholm, Best Western Hotel Prince Philip	Plats
Adam Hansson, Cafer Dincer, Caroline Ringnér, Ellen Eklund, Fredrik Torberger, Mojje Abdi och Rikard Eliasson	Närvarande
Ordförande Fredrik öppnade mötet och hälsade alla välkomna.	§ 1 Öppnande
BESLÖT att godkänna dagordningen	§ 2 Dagordning
BESLÖT att välja Fredrik till mötesordförande	§ 3 a Val av ordförande
BESLÖT att välja två sekreterare, Adam under lördagen och Ellen under söndagen	§ 3 b Val av sekreterare
BESLÖT att välja Emil till referatperson	§ 3 c Val av referatperson
BESLÖT att välja Cafer till justeringsperson på mötet	§ 3 d Val av justerare
Fredrik föredrog föregående protokoll  Emil påpekade att det är felaktigt angående hans engagemang i i IK. Detta justeras direkt i föregående protokoll.  BESLÖT att invänta de förändringar och kommentarer som finns på de ojusterade protokollet, sen avser vi att lägga protokollet till handlingarna.	§ 4 Föregående protokoll
Alla kommittéer har olika behov av styrning, och olika engagemang från FS, men det är rapporterna där FS får insyn i våra styrelser <b>KUL</b> - Caroline, de har haft avstämningsmöte, behandlat de låga antalet anmälda till ordförandeträffen. Dom behöver i nuläget inget från FS.	§ 5 Rapporter

CD EE  
FF AH



<p><b>INFO</b> - Fredrik, Just nu består INFO enbart av FS-folk och de två anställda kommunikatörerna. Det stora är hemsidan och kommunikationsplanen. Den långsiktiga utmaningen är att en kommitté aldrig ska bestå enbart av FS, samtidigt får vi ta hänsyn till nuvarande arbetsuppgift. Fredrik kommer inte fortsätta som sammankallande efter sommaren.</p> <p><b>LÄR</b> - Adam, kommitté-ledarroll.</p> <p><b>AU</b> - Fredrik, AU har förberett möten. Rikard ska gå en kassörsutbildning, det finns utrymme för att fler ska gå, så när det finns ett datum så skickas det ut inom FS.</p> <p>Vi vill uppdraga en personal att vara lite extra insatta och ansvarig för Vit Jul.</p> <p><b>IK</b> - Mailrapport genom Fredrik. Arbetet med ett utbyte i Burundi går framåt. Kommittéledare inte utsedd.</p> <p><b>RScK</b> - Amalia via Ellen, kommittén står still, dom tappade mycket energi på FM och funderar mycket på vägen framåt. Ellen kommer delta på nästa möte och återkommer.</p> <p><b>UScK</b> - Emil, Det är lite svajigt om vem som vill vara med i kommittén och så, men stämningen är god. Ett förslag har inkommit om utökad rese-utjämnning. Öka stödet till Roverscouter med mer subvention i reseutjämnningen. UScK kan vara ett stöd till RScK i att arrangera hajk, och att komma igång. Antalet Utmanarscouter ökar. Det är bra.</p> <p><b>BESLÖT</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>att uppdraga åt Fredrik att gå vidare med ambitionen om att alla kommittéerna ska ha en kommittéledare. Han återkommer till nästa FS-möte med rapport</li><li>att lägga rapporterna till protokollet.</li><li>att Emil inte ska stå som ansvarig för IK.</li><li>att skicka frågan tillbaka till UScK med ett bifall till idén, och att Emil får i uppdrag att återkomma till FS och AU med förfinat förslag.</li><li>att uppdraga kansliet att göra bättre statistik på hur många som deltar på arrangemang.</li></ul>	
<p>Fredrik föredrog rapport från GS och biträdande GS</p> <p><b>BESLÖT</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>att lägga rapporten till handlingarna.</li><li>att Adam och Emil skriver ihop tankar om medlemsregister och kommunicerar detta till Anneli SG.</li></ul>	<p>§ 6 Rapport från GS och biträdande GS</p> <p>CO EE AH FT</p>



<p>En inkommen ansökan från en nystartad kår i Arvika. Emil förmedlade från en medlem som är orolig för sin Kår, som har en del problem.</p> <p>BESLÖT</p> <p>att bifalla Arvika kårens ansökan om att ingå i förbundet. Och med glädje hälsa dem välkomna! Vi gör ett medskick till verksamhetsutvecklarna om att det är viktigt med uppföljning.</p> <p>att uppdra åt biträdande GS att undersöka kåren med problem närmare.</p>	<p>§ 7 Rapport från kårer och distrikt</p>
<p>Närvarande Mojje Abdi, Ellen Eklund, Rikard Eliasson, Cafer Dincer, Emil Löwengren, Fredrik Torberger, (Ej Caroline och Adam)</p>	<p>§ 8 Ekonomi</p>
<p>Kassören hade inget nytt att rapportera utan inväntar slutsammanställningen från 2015.</p> <p>BESLÖT</p> <p>att lägga rapporten till handlingarna.</p>	<p>§ 8 A Rapport från kassören</p>
<p>Diskussion om hur vi generellt skall hantera utbetalningar av fondmedel fördes och Emil uppmärksammade FS på att flera går Explorer Belt än som ansöker om pengarna. En anledning är att antagningsbeskedet kommer efter sista ansökningsdag till fonderna.</p> <p>Medskick till pågående arbete med översyn av bidrag och fonder är att överväga möjligheten att kräva uppgifter om föräldrars inkomst i fondansökningarna.</p> <p>BESLÖT</p> <p>att fördela fonderna enligt förslag två.</p> <p>att uppdra till kansliet att skyndsamt ombesörja utbetalning av fondmedel.</p> <p>att uppdra åt kansliet ombesörja att erfarenheter från personer som fått fondbidrag tas tillvara och delges förbundet.</p> <p>att uppdra åt kansliet att se över hur ansökningarna till fonder kan anpassas så att medlemmar kan söka pengar för kommande arrangemang där antagningsbesked lämnas sent.</p>	<p>§ 8 B Ansökningar från förbundets fonder</p>

CO EE  
AA FT



<p><b>Närvarande:</b> Mojje, Ellen, Rikard, Cafer, Emil, Fredrik, Caroline (ej Adam)</p> <p>Caroline rapporterade att hon samtalat med motionärerna och avser att prata med UScK för att se vilket stöd översynen behöver. Målet är att kunna presentera en handlingsplan för arbetet på förbundsrådet i september. I likhet med att LÄR hjälper Team att starta upp och landa efter sina arrangemang önskar FS att UScK får samma stöd.</p> <p><b>BESLÖT</b> att uppdra åt kansliet och deras FS kontaktperson att de ger avgående UScK medlemmarna en bra avslutning på sin mandatperiod.</p>	<p><b>§ 9 A</b> <b>Översyn av utmanarscouting</b></p>
<p><b>Närvarande:</b> Mojje, Ellen, Rikard, Cafer, Emil, Fredrik, (ej Caroline &amp; Adam)</p> <p>Mycket av punkten handlade om en introduktion till Riksstyrelsen, INRIF och det internationella arbetet men på grund av manfall bordlades punkten.</p>	<p><b>§ 10 a</b> <b>IOGT-NTO rörelsen</b></p>
<p>Handlingarna diskuterades övergripande.</p> <p><b>BESLÖT</b> att bordlägga övriga underpunkter.</p>	<p><b>§ 10 b</b> <b>Handlingar till RS möte 15 mars</b></p>
<p><b>Närvarande</b> Mojje, Ellen, Rikard, Cafer, Emil, Fredrik, (ej Caroline &amp; Adam)</p> <p>Mycket av punkten handlade om en introduktion till Scouterna men på grund av manfall bordlades punkten.</p> <p><b>BESLÖT</b> att bordlägga punkten.</p>	<p><b>§ 11</b> <b>Scouterna</b></p>
<p><b>Närvarande</b> Mojje, Ellen, Rikard, Cafer, Emil, Fredrik, Caroline (ej Adam)</p> <p>Fredrik föredrog hur framtagandet av Strategin gick till och Maria Hellzenius presenterade hur vi ligger till med målprojekten just nu. Hela sju målprojekt är redan klara!</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Vår roll i världen: NSF's Uppdrag och Vision</li><li>• Lokalt engemang: förbundsrådet i lund</li><li>• Nykterheten i praktiken: En viktig del i värdegrundspolicyn.</li><li>• Roverscouting i NSF: En kommitté har bildats med extra ansvar för funderingar och utveckling av roverscoutingen.</li><li>• Välkomsthajk: Ett koncept har skapats och hajken genomförts en gång. En nästa hajk är inplanerad.</li></ul>	<p><b>§ 12</b> <b>Strategi 2014-2018</b></p>

00 EE  
AH  
FT



<ul style="list-style-type: none"><li>• Öppen avdelning: Tillsammans, workshop och material. Framtaget men "alla" har inte genomgått den</li><li>• Välkomstpaket: Paket finns, dock behöver kårer veta att det finns och beställa.</li></ul> <p>FS diskuterade hur vi skall gå tillväga med målprojekt som ej kommit igång och när vi avser att avsluta och avrapportera Strategin. FS diskuterade främst Ideell inifrån och ut samt Redo familj vilka båda kändes aktuella. FS bedömde att avsluta strategisatsningen på FM 2017 eftersom att beräkningen är att vi till dess skall ha hunnit starta upp och genomfört det som fortfarande känns aktuellt i Strategin. Ett annat argument är att avsluta strategin när den fortfarande känns aktuell istället för att vänta med avslut och rapport till FM 2019. De strategiprojekt som känns betydelsefulla kommer fortsätta även efter att strategin avslutats.</p> <p>BESLÖT att uppdra åt strategisamordnarna att försöka genomföra alla målprojekt. att till FM 2017 avrapportera strategin för åren 2014-2018, med intentionen att skapa en ny strategi till FM2019.</p>	
<p>Närvarande: Mojje, Ellen, Rikard, Cafer, Emil, Fredrik, (ej Caroline &amp; Adam)</p> <p>BESLÖT att Ellen representerar på RScK och rapporterar nästa möte.</p>	§ 13 Representation
<p>BESLÖT att uppdra åt AU att hitta ett ombud för NSF till Våra Gårdars ombudsmöte</p>	§ 14 A Våra gårdars ombudsmöte 13-15 maj anmälan 15 april
<p>BESLÖT att uppdra åt kansliet att söka ombud till CANs ombudsmöte bland personal och medlemmar.</p>	§ 14 B CANs ombudsmöte 18 maj kl. 13, sthlm
<p>BESLÖT att nästa möte hålls 21-22 maj</p>	§ 15 Nästa möte
<p>Inga övriga frågor</p>	§ 16 Övriga frågor

CD EE  
AH FT



Fredrik avslutade och tackade för ett bra möte med många skratt och mycket glass.	§ 17 Mötets avslutande
---	------------------------------

Sekreterare

Ellen Eklund 2016-05-10-26

Sekreterare

Adam Hansson 2016-05-10-30

Justerare

Cafer Dincer 2016-05-11-05

Fredrik Torberger 2016-05-11-11